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И сказал Иисус ученикам Своим: вот то, о чем Я вам говорил, еще быв с вами, что надлежит исполниться всему, написанному о Мне в законе Моисеевом и в пророках и псалмах (Лк.24:44). 

Then He said to them, "These are the words which I spoke to you while I was still with you, that all things must be fulfilled which were written in the Law of Moses and the Prophets and the Psalms concerning Me." (Luke 24:44). 

Да не смущается сердце ваше; веруйте в Бога, и в Меня веруйте. В доме Отца Моего обителей много. А если бы не так, Я сказал бы вам: Я иду приготовить место вам. И когда пойду и приготовлю вам место, приду опять и возьму вас к Себе, чтобы и вы были, где Я (Ин.14:1-3)

"Let not your heart be troubled; you believe in God, believe also in Me. In My Father's house are many mansions; if it were not so, I would have told you. I go to prepare a place for you. And if I go and prepare a place for you, I will come again and receive you to Myself; that where I am, there you may be also. (John 14:1-3).

Право на власть, отложить прежний образ жизни, 
чтобы облечь свои тела в новый образ жизни

The right to set aside our former way of life,
to be clothed in a new way of life.

Отложить прежний образ жизни ветхого человека, истлевающего в обольстительных похотях, а обновиться духом ума вашего и облечься в нового человека, созданного по Богу, в праведности и святости истины (Еф.4:22-24).

That you put off, concerning your former conduct, the old man which grows corrupt according to the deceitful lusts, and be renewed in the spirit of your mind, and that you put on the new man which was created according to God, in true righteousness and holiness. (Ephesians 4:22-24).

Это повелевающая заповедь – в которой задействованы три повелевающих и основополагающих действия:

This is a commanding commandment in which are enabled three fundamental actions:

1.  Отложить
2.  Обновиться
3.  Облечься

1. Set aside
2. Renew
3. Clothe

Принцип, который положен в основание, постоянной молитвы – это наша способность, пребывать в пределах своего удела или же, своего предназначения, в котором мы призваны исполнить суды и правду Бога, именем Господа Сил.

The principle placed as a foundation of a continual prayer, with which we are called to be a continual memorial before God – are the functions expressed in our ability to abide in the limits of our calling in which we are called to fulfill the judgments of God’s righteousness with the name of the Lord almighty.

О Гаде сказал: благословен распространивший Гада; он покоится как лев и сокрушает и мышцу и голову; он избрал себе начаток (начальство) земли, там почтен уделом от законодателя, и пришел с главами народа, и исполнил правду Господа и суды с Израилем (Вт.33:20,21).

And of Gad he said: "Blessed is he who enlarges Gad; He dwells as a lion, And tears the arm and the crown of his head. He provided the first part for himself, Because a lawgiver's portion was reserved there. He came with the heads of the people; He administered the justice of the LORD, And His judgments with Israel." (Deuteronomy 33:20-21).

Чтобы мы, как воины молитвы, могли отвечать требованиям имени патриарха Гада – необходимо, чтобы наша молитва, могла обладать крепостью Бога Сил, способной святить Бога, в исполнении правды Бога, в Его справедливых судах.

Gor us, as warriors of prayer, to meet the requirements of the patriarch Gad – it is necessary for our prayer to have the strength of God’s force that can glorify God when fulfilling the righteousness of God in His just judgments.

Гад – «счастливая судьба» или же, «благословенный удел». 

Gad – «blessed fate» or «blessed portion”.

И Зелфа, служанка Лиина, родила Иакову сына. И сказала Лия: прибавилось. И нарекла ему имя: Гад (Быт.30:11).

And Leah's maid Zilpah bore Jacob a son. Then Leah said, "A troop comes!" So she called his name Gad. (Genesis 30:11).

Имя Бога, представленное в драгоценном Яхонте, по предположениям Иудейского раввината на иврите означает «Элохим», что на русском языке означает – Бог Крепкий; Бог Сил; Бог Творящий.

The name of God presented in the precious jacinth stone, means “Elohim” in the Hebrew language according to Jewish rabbis. And in the Russian language, this name will mean – God almighty force.

Соработать своими силами, с именем Бога Сил – это значит, ниспровергнуть силу ветхого человека, чтобы не думать о себе более, нежели должно думать. И, таким образом, знать границы своего удела, и своей тени, а также, знать границы тени, под которой мы призваны находиться.

For our powers to cooperate with the name of the almighty God, which will allow us to overthrow the power of the old man with his works, so that we not think of ourselves more than we ought to think. And in this manner, know the limits of our lot, our shadow, as well as the limits of the shadow under which we must remain.

Не разумея этих вещей, и нарушая их – мы будем, позволять нарушать, как межи своего удела, а также, будем нарушать, межи своего ближнего.

By not understanding these things and violating them, we are going to allow ourselves to violate the limits of our lot as well as the limits of our neighbors’ lot.

Расположившись в уделах своих, вы стали, как голубица, которой крылья покрыты серебром, а перья чистым золотом: когда Всемогущий рассеял царей на сей земле, она забелела, как снег на Селмоне (Пс.67:14-15).

Though you lie down among the sheepfolds, You will be like the wings of a dove covered with silver, And her feathers with yellow gold." When the Almighty scattered kings in it, It was white as snow in Zalmon. (Psalms 68:13-14).

Серебро и золото, обуславливающее удел нашего предназначения, в измерении нашего спасения в Боге – это образ нашего искупления, Кровию креста Христова, от суетной жизни, переданной нам от отцов.

Silver and gold yielding the limit of our calling in the dimension of our salvation in God – is an image of our redemption in the Blood of the cross of Christ from the vain life passed down to us from our fathers.

Зная, что не тленным серебром или золотом искуплены вы от суетной жизни, преданной вам от отцов, но драгоценною Кровию Христа, как непорочного и чистого Агнца, предназначенного еще прежде создания мира, но явившегося в последние времена для вас, уверовавших чрез Него в Бога, Который воскресил Его из мертвых и дал Ему славу, чтобы вы имели веру и упование на Бога (1.Пет.1:18-21).

Knowing that you were not redeemed with corruptible things, like silver or gold, from your aimless conduct received by tradition from your fathers, but with the precious blood of Christ, as of a lamb without blemish and without spot. He indeed was foreordained before the foundation of the world, but was manifest in these last times for you who through Him believe in God, who raised Him from the dead and gave Him glory, so that your faith and hope are in God. (1 Peter 1:18-21).

Два крыла, покрытые серебром – это образ Урима и Туммима, которые призваны пребывть в сердце человека, находящегося в своём уделе.

Two wings covered in silver – is an image of Urim and Thummim that abide in the heart of a person and are contained in their lot. 

Перья, покрытые золотом – это образ человека, находящегося под тенью посланника Бога, представляющего отцовство Бога.

Feathers covered in gold – is an image of a person who finds himself under the shadow of a worshipper of God that represents the fatherhood of God.

Он избавит тебя от сети ловца, от гибельной язвы, перьями Своими осенит тебя, и под крыльями Его будешь безопасен; щит и ограждение – истина Его (Пс.90:3,4).

Surely He shall deliver you from the snare of the fowler And from the perilous pestilence. He shall cover you with His feathers, And under His wings you shall take refuge; His truth shall be your shield and buckler. (Psalms 91:3-4).

Когда Всемогущий рассеял царей на сей земле и она забелела как снег на Селмоне.

When the Almighty scattered kings on the earth, it became as white as the snow on Salmon.

Цари, рассеянные Всевышним на земле – это освобождение нашего тела, от власти закона, обнаруживающего грех, и дающего силу, царствующему греху в нашем теле, именем Господа сил.

Kings scattered by the Almighty on the earth – is the liberation of our body from the power of the law that discovers sin and gives power to reigning sin in our body, with the name of the God almighty force.

Итак, да не царствует грех в смертном вашем теле, чтобы вам повиноваться ему в похотях его; и не предавайте членов ваших греху в орудия неправды, но представьте себя Богу, как оживших из мертвых, и члены ваши Богу в орудия праведности (Рим.6:2,3).

Therefore do not let sin reign in your mortal body, that you should obey it in its lusts. And do not present your members as instruments of unrighteousness to sin, but present yourselves to God as being alive from the dead, and your members as instruments of righteousness to God. (Romans 6:12-13).

Царствующий грех, как жало смерти, стоящий во главе всех царей греха, в нашем теле – это одно из имён, нашего ветхого человека, который являлся программным устройством, для программы, обуславливающей суетную жизнь, переданную нам от отцов.

Reigning sin, as the sting of death that stands over all the kings of sin in our body – is one of the names of our old man who is the programmable device from the program that yields the vain life passed down to us from our forefathers.

Таким образом, только после того, когда мы познаем пределы своего удела, и раскинем свои шатры, чтобы расположиться в пределах своего удела, которым являются обетования Бога – 

In this manner, only after we know the limits of our lot and spread out our tents so that we could be located within the limits of our lot, which are the promises of God that are accepted by us in the seed of the word and then grown into the fruit of the spirit - 

Мы получим возможность, открыть двери своего сердца, для соработы, имеющихся у нас сил, с именем Бога сил, чтобы низложить в своих молитвах, организованные силы тьмы, противящиеся нам, на пути исполнения воли Божией, выраженной в праве, наследовать обетования мира.

We will receive the ability to open the door of our heart to cooperate the powers within us with the name of God Almighty Force, so that in our prayer, we can destroy the organized powers of darkness that resist us on our path to fulfilling the will of God expressed in the right to inherit the promise of peace.

Поднимите, врата, верхи ваши, и поднимитесь, двери вечные, и войдет Царь славы! Кто сей Царь славы? - Господь крепкий и сильный, Господь, сильный в брани. Поднимите, врата, верхи ваши, и поднимитесь, двери вечные, и войдет Царь славы! Кто сей Царь славы? - Господь сил, Он - царь славы (Пс.23:7-10). 

Lift up your heads, O you gates! And be lifted up, you everlasting doors! And the King of glory shall come in. Who is this King of glory? The LORD strong and mighty, The LORD mighty in battle. Lift up your heads, O you gates! Lift up, you everlasting doors! And the King of glory shall come in. Who is this King of glory? The LORD of hosts, He is the King of glory. (Psalms 24:7-10).

Вечные двери, через которые Господь сил, как Царь славы, призван войти, чтобы воцарить в нашем теле, Своё воскресение – это образ нового человека, созданного по Богу, во Христе Иисусе, в праведности, и святости истины.

Everlasting doors through which the Lord of glory, as the King of glory, is called to enter in order to reign His resurrection in our body – is an image of our new man created by God in Christ Jesus in righteousness and holiness of truth.

Верхи врат, служащие запором, для дверей вечных – это образ нашего мышления, обновлённого духом нашего ума.

The heads of the gates that serve as a lock for the everlasting doors – is an image of our thinking that has been renewed with the spirit of our mind.

Поднятие запоров ворот и самих ворот, преследовало одну цель, чтобы в это Вечное Жилище, вошёл Господь Сил, Являющийся Царём Славы, Который, по понятным нам причинам, в Своё время, оставил это Жилище. 

The lifting of the locks of the gates pursued one goal – so that into the Eternal Dwelling could enter the God Almighty, Appearing to the Kings of Glory, Who, for reasons known to us, had left this dwelling at one point.

И, когда Он, с определённой миссией, в вечернее время, в измерении вечности, покидал это Жилище, Вечные Ворота этого Жилища открылись. 

И, когда Он ушёл, Вечные Ворота закрылись и, Живущий в этом Вечном Жилище - Бог, успокоился в Своём Жилище. 

И сказал им: [положим, что] кто-нибудь из вас, имея друга, придет к нему в полночь и скажет ему: друг! дай мне взаймы три хлеба, ибо друг мой с дороги зашел ко мне, и мне нечего предложить ему; 

а тот изнутри скажет ему в ответ: не беспокой меня, двери уже заперты, и дети мои со мною на постели; не могу встать и дать тебе.  (Лк.11:5-8).

And He said to them, "Which of you shall have a friend, and go to him at midnight and say to him, 'Friend, lend me three loaves; for a friend of mine has come to me on his journey, and I have nothing to set before him'; 

and he will answer from within and say, 'Do not trouble me; the door is now shut, and my children are with me in bed; I cannot rise and give to you'? I say to you, though he will not rise and give to him because he is his friend, yet because of his persistence he will rise and give him as many as he needs. (Luke 11:5-8).

Итак, неизвестным Лицом или же, Придверником, Отворяющим Вечные ворота, Который ведёт диалог, с запорами и воротами, Вечного Жилища – является Святой Дух, Который сопровождал Воскресшего Иисуса в Вечное Жилище Славы!

And so, the unfamiliar Face and Usher Opening the Eternal gates, Who leads a dialogue with the locks and gates of the Eternal Dwelling – is the Holy Spirit Who guided the Risen Jesus into the Eternal Dwelling place of Glory!

Именно Он, представил Воротам, Вечного Жилища ключи, для поднятия запоров и ворот, в предмете Смерти Иисуса Христа, 

It is He Who presented the Gates of the Eternal Dwelling with keys for the lifting of the locks and gates, in the subject of the Death of Jesus Christ,

В которой Он сполна, оплатил все наши долги, и затем, в предмете Своего воскресения, в котором Он оправдал нас и, сделал нас достойными Бога! 

In which He fully paid all of our debts and then, in the subject of His resurrection in which He justified us, made us worthy of God!

И, таким образом, Святой Дух, вначале открыл путь в Вечное Жилище, для Господа Славы. 

And thus, the Holy Spirit first opened the path into the Eternal Dwelling for the Lord of Glory.

А, следовательно, и для всех тех, кто позволил Святому Духу, поместить их во Христе Иисусе!

And then, for all those who allowed the Holy Spirit to place them in Christ Jesus.

Повеление поднять верхи врат, которые служат запором, для дверей вечных; а, также, поднять двери вечные – это повеление, дающее юридическое право, для соработы нашего обновлённого ума, с нашим новым человеком.

The command to lift the heads of the gates that served as a lock for the everlasting doors; as well as lifting the everlasting doors – is the command giving us the legal right for our renewed mind to cooperate with our new man.  

В результате такой соработы, Бог Сил, получает основание, войти в наши тела, чтобы воцарить воскресение Христово!

As a result of this cooperation, the God of glory will receive the basis to enter our bodies so that He could reign the resurrection of Christ.

Однако, прежде чем, мы сможем поднять, верхи наших врат, и поднять двери вечные, чтобы Господь Сил, как Царь Славы, мог войти в наши земные тела, и воцарить в них Своё воскресение, нам необходимо будет выполнить ряд условий, дающих нам право, искать Лицо Бога Иакова.

However, before we can lift the heads of the gates and lift the everlasting doors so that the Lord of glory as King of glory could enter our earthly bodies and reign His resurrection in them, it is necessary for us to fulfill a set of conditions that gives us the right to search for the Face of the God of Jacob.

Полночный крик: «Вот, Жених идёт, выходите навстречу Ему», в словах: «Поднимите, врата, верхи ваши, и поднимитесь, двери вечные», обращён, именно, к категории, ищущих Лица Бога Иакова.

Because the cry in the middle of the night: “The Groom is coming, come out to meet Him”, in the words “Lift up your heads, O you gates! And be lifted up, you everlasting doors!” is specifically referring to the category that searches for the Face of the God of Jacob.

Псалом Давида. Господня - земля и что наполняет ее, вселенная и все живущее в ней, ибо Он основал ее на морях и на реках утвердил ее. Кто взойдет на гору Господню, или кто станет на святом месте Его?

Тот, у которого руки неповинны и сердце чисто, кто не клялся душею своею напрасно и не божился ложно, - тот получит благословение от Господа и милость от Бога, Спасителя своего. Таков род ищущих Его, ищущих лица Твоего, Боже Иакова! (Пс.23:1-1-6).

A Psalm of David. The earth is the LORD's, and all its fullness, The world and those who dwell therein. For He has founded it upon the seas, And established it upon the waters. Who may ascend into the hill of the LORD? Or who may stand in His holy place? 

He who has clean hands and a pure heart, Who has not lifted up his soul to an idol, Nor sworn deceitfully. He shall receive blessing from the LORD, And righteousness from the God of his salvation. This is Jacob, the generation of those who seek Him, Who seek Your face. (Psalms 24:1-6).

Основание нашей земли, и нашей вселенной, и всех живущих на ней, на морях – это основание на премудрости Бога. А, утверждение на реках – это утверждение на Вере Божией.

The foundation of our earth, our world and all that dwell therein in the seas – is foundation upon the wisdom of God. The establishment upon the waters – is affirmation in the Faith of God.

Взойти на гору Господню, и стать на святом месте Его – это результат того, что мы вошли в тесные врата, чтобы иметь причастие к сынам мира, которые водятся Святым Духом. 

To ascend onto the hill of the Lord and stand in His holy place – is a result of the fact that we have entered by the narrow gate so that we partake to the sons of peace who are led by the Holy Spirit.

И, чтобы взойти на гору Господню нам необходимо выполнить вначале четыре условия.

And to ascend onto the hill of the Lord, it is necessary for us to fulfill four conditions.

[bookmark: _Hlk154229667]1.  Чтобы наши руки, были неповинны.
[bookmark: _Hlk154229702]2.  Чтобы наше сердце было чисто. 
[bookmark: _Hlk154229729]3.  Чтобы, не клясться своею душою напрасно.
4.  Чтобы, не божиться ложно.

1. For our hands to be blameless.
2. For our heart to be pure.
3. To not lift our soul to an idol.
4. To not swear deceitfully.

*Наши руки, становятся повинными – когда мы ненавидим наших братьев, из за возникшей к ним зависти и обиды.

*Our hands become guilty when we hate our brothers due to our envy and resentment toward them.

Всякий, ненавидящий брата своего, есть человекоубийца; а вы знаете, что никакой человекоубийца не имеет жизни вечной, в нем пребывающей (1.Ин.3:15).

Whoever hates his brother is a murderer, and you know that no murderer has eternal life abiding in him. (1 John 3:15).

Невыполнение этого условия, не позволит нам, быть воинами молитвы, чтобы соработать своими силами, с именем Господа сил.

Nonfulfillment of this condition will not allow us to be warriors of prayer so that we could work with the forces of the Lord of glory.

И когда вы простираете руки ваши, Я закрываю от вас очи Мои; и когда вы умножаете моления ваши, Я не слышу: ваши руки полны крови. Омойтесь, очиститесь; удалите злые деяния ваши 

От очей Моих; перестаньте делать зло; научитесь делать добро, ищите правды, спасайте угнетенного, защищайте сироту, вступайтесь за вдову. Тогда придите - и рассудим, говорит Господь. 

Если будут грехи ваши, как багряное, - как снег убелю; если будут красны, как пурпур, - как волну убелю. Если захотите и   послушаетесь, то будете вкушать блага земли; если же отречетесь и будете упорствовать, то меч пожрет вас: ибо уста Господни говорят (Ис.1:15-20).

When you spread out your hands, I will hide My eyes from you; Even though you make many prayers, I will not hear. Your hands are full of blood. "Wash yourselves, make yourselves clean; Put away the evil of your doings from before My eyes. Cease to do evil, 

Learn to do good; Seek justice, Rebuke the oppressor; Defend the fatherless, Plead for the widow. "Come now, and let us reason together," Says the LORD, "Though your sins are like scarlet, They shall be as white as snow; Though they are red like crimson, They shall be as wool. 

If you are willing and obedient, You shall eat the good of the land; But if you refuse and rebel, You shall be devoured by the sword"; For the mouth of the LORD has spoken. (Isaiah 1:15-20).

2.  Чтобы наше сердце было чисто. 

2. Our heart becomes clean

Наше сердце, становится нечистым, и будет оставаться нечистым, доколе мы не очистим совесть нашу, от мёртвых дел.

*Our heart becomes unclean and will remain unclean until we cleanse our conscience from dead works. 

Кровь Христа, Который Духом Святым принес Себя непорочного Богу, очистит совесть нашу от мертвых дел, для служения Богу живому и истинному! (Евр.9:14).

How much more shall the blood of Christ, who through the eternal Spirit offered Himself without spot to God, cleanse your conscience from dead works to serve the living God? (Hebrews 9:14).

Невыполнение этого условия, не позволит нам, быть воинами молитвы, чтобы соработать своими силами, с именем Господа сил.

Nonfulfillment of this condition will not allow us to be warriors of prayer so that we could work with the powers of the Lord of glory.

Мёртвые дела – это, добрые на вид дела, исходящие из вожделений нашей плоти, выраженные в нашей собственной добродетели, Евангелизации, и в упражнении даров Святого Духа, вне порядка, установленного Богом, в Его Теле, Которым является Невеста Агнца.

Dead works – are works that outwardly appear good but come from the lusts of our flesh, expressed in the work of Evangelism and use of the gifts of the Holy Spirit outside of the order established by God in His Body Which is the Bride of the Lamb

3.  Чтобы, не клясться своею душою напрасно.

3. To not swear falsely. 

Клясться своею душою напрасно – это напрасно затрачивать силы своей души, на то, что не насыщает наш, возрождённый от Бога, дух.

*To not sweat falsely with our soul – is to uselessly use the forces of one's soul to what does not satiate our spirit that is born of God.

Если Господь не созиждет дома, напрасно трудятся строящие его; если Господь не охранит города, напрасно бодрствует страж. Напрасно вы рано встаете, поздно просиживаете, едите хлеб печали, тогда как возлюбленному Своему Он дает сон (Пс.126:1,2).

Unless the LORD builds the house, They labor in vain who build it; Unless the LORD guards the city, The watchman stays awake in vain. It is vain for you to rise up early, To sit up late, To eat the bread of sorrows; For so He gives His beloved sleep. (Psalms 127:1-2).

Не клясться душою своею напрасно – это затрачивать свои силы, на приношение плода духа.

To not swear vainly – is to use our energy to offer fruit of the spirit.

Невыполнение этого условия, не позволит нам, быть воинами молитвы, чтобы соработать своими силами, с именем Господа сил.

Nonfulfillment of this condition will not allow us to be warriors of prayer so that we could work with the powers of the Lord Almighty.

4. Не божиться ложно – это, не произносить имени Господа напрасно или же, праздно и незаконно.

4. *To not swear deceitfully – is to not speak the Lord’s name in vain, or, unlawfully. 

Не произноси имени Господа, Бога твоего, напрасно, ибо Господь не оставит без наказания того, кто произносит имя Его напрасно (Исх.20:7).

You shall not take the name of the LORD your God in vain, for the LORD will not hold him guiltless who takes His name in vain. (Exodus 20:7).

Напрасные или же, праздные слова – это слова, которые не являются верой нашего сердца, и которые произносятся незаконно.

Vain or empty words – are those words that are not the faith of our heart and are spoken unlawfully. 

Несмотря на то, что мы берём слова из Писания, и оправдываем себя этими словами, в то время как наше сердце, не имеет к этим словам, никакого отношения, то результат получается противоположным, мы осуждаем себя на погибель, с нечестивыми.


Because of which, despite the fact that we take words out of Scripture and justify ourselves with these words, when our heart has no relation whatsoever to these words, then the result of this is condemnation to perdition along with the wicked.

Грешнику же говорит Бог: “что ты проповедуешь уставы Мои и берешь завет Мой в уста твои, а сам ненавидишь наставление Мое и слова Мои бросаешь за себя? (Пс.49:16-23).

But to the wicked God says: "What right have you to declare My statutes, Or take My covenant in your mouth, Seeing you hate instruction And cast My words behind you? 

Невыполнение этого условия, не позволит нам, быть воинами молитвы, чтобы соработать своими силами, с именем Господа сил.

Nonfulfillment of this condition will not allow us to be warriors of prayer so that we could work with the powers of the Lord of glory.

Итак, только те, кто услышали истину и приняли её в своё сердце и стали соработать  своими силами с именем Господа Сил, называя несуществующее, как существующее – они и ожидают, когда Всевышний Бог с шумом низвергнет из их тел державу смерти, чтобы на её месте воцарить воскресение Христово, в предмете державы Жизни!

And so, only those who have heard the truth, accepted it in their hearts, and have collaborated their powers with the name of the Lord Almighty, calling the inexistent as existent – await when the Almighty God, with a noise, will cast out of their bodies the power of life and in its place reign the resurrection of Christ in the subject of the power of Life!
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И сказал Иисус ученикам Своим: вот то, о чем Я вам говорил, еще быв с вами, что 


надлежит исполниться всему, написанному о Мне в законе Моисеевом и в пророках 


и 


псалмах (


Лк.24:44


). 


 


 


Then He said to them, "These are the words which I spoke to you while I was still 


with you, that all things must be fulfilled which were written in the Law of Moses 


and the Prophets and the Psalms concerning Me." 


(


Luke


 


24:44).


 


 


 


Да не смущается сердце ваше; веруйте в Бога, и в Меня веруйте. В доме Отца Моего 


обителей много. А если бы не так, Я сказал бы вам: Я иду приготовить место вам. 


И когда пойду и приготовлю вам место, приду опять и возьму вас к Себе, чтобы и 


вы были, где Я 


(Ин.14:1


-


3)


 


 


"Let not your heart be troubled; you believe in God, believe also in Me.


 


In My 


Father's house are many mansions; if it were not so, I would have told you. I go to 


prepare a place for you.


 


And if I go and prepare a place for you, I will come again 


and receive you to Myself; that where I am, there you may be also.


 


(J


ohn 14:1


-


3).


 


 


Право на власть, отложить прежний образ жизни, 


 


чтобы облечь свои тела в новый образ жизни


 


 


The right to set aside our former way of life,


 


to be clothed in a new way of life.


 


 


Отложить


 


прежний образ жизни ветхого человека, истлевающего в 


обольстительных похотях, а 


обновиться


 


духом ума вашего и 


облечься


 


в нового 


человека, созданного по Богу, в праведности и святости истины (


Еф.4:22


-


24


).


 


 


T


hat you 


put off


, concerning your former conduct, the old man which grows corrupt 


according to the deceitful lusts,


 


and be 


renewed


 


in the spirit of your mind,


 


and that 


you put on the new man which was created according to God, in true righteousness 


and holiness.


 


(


Ephesians


 


4:22


-


24).


 


 


Это повелевающая заповедь 


–


 


в которой задействованы три повелевающих и 


основополагающих действия:


 


 


This


 


is a


 


commanding c


ommandment in w


hich are enabled three 


fundamental 


actions:


 


 


1.  Отложить


 


2.  Обновиться


 


3.  Облечься


 


 


1. 


Set


 


aside
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